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Autumn activity – Rouge River Valley trail hiking 
Thanks to the excellent leadership of Martin and Peggy, we had a very enjoyable 
hiking at the Glen Rouge Park in September. 
With the perfect weather above us, the hikers walked merrily along the trail, laughing 
and chatting with each other along the way. 
I would like to thank Steve Chan and Joe Lau for assisting me in certain high risk 
slopes. 
After lunch eight of us played mahjong hosted by Christina and Clement Chan. A few 
of us played on even after dinner till midnight. 
Last but not least, I would like to thank Christina and Clements for opening their guest 
suite for me to stay the night.  They are the perfect hosts! 
 
Report from May Ho, BHJS honorary president 

 
Photos from 2015 autumn activity – Rouge River Valley trail hiking 
http://www.bhjscanada.com/gallery/gathering-photos/2015-hiking/ 
 
Annual General Meeting & Dinner 
The 13th Annual General Meeting and Dinner with Special Tribute to the graduates of 
class of 1966 & 1976 to celebrate their respective 50th and 40th year after graduation 
第十三屆校友會週年大會暨慶祝 1966 及 1976 年度校友分別畢業五十及四十週年聯歡晚宴 

 
A period of fifty years is inevitably lengthy for those alumni who have walked through 
their lives since graduation in 1966. Even for those who are following their various 
foot-steps ten years later are now advancing to the senior ages. Time flies and waits for 
no one. With vivid memories of those old school days often lingering around us, why 
not take this special opportunity to walk through those memory lanes together? The 
sharing of joys (or even hard times) and experiences is more important than anything 
else in one’s life. It not just helps the younger individual to head a better and more 
meaningful life, but also fulfilling the expectation of the late Bishop Rowen Hall and 
the first principal Mrs. Helen Wong our school motto Non Nascor Mihi Solum 非 以 役 

人 乃 役 於 人. Please reserve the following date for this special occasion. 

 
Date: Saturday, April 2, 2016 
Program: Annual General Meeting, games, entertainment and lucky draw 
Venue: Emperor Fine Chinese Cuisine 君臨天下高級粵菜  

9019 Bayview Avenue, Unit 9, Richmond Hill 
(905)-882-9388 

Time: 6:00 pm – Registration 
           7:00 pm – AGM & Dinner 
Fee: Adult member - $40 

Accompany child under 10 - $20 
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Methods of Registration 
You can register the event by: 
1. online registration system: 

http://www.bhjscanada.com/registration/?action=evregister&event_id=5 or 
2. fill in and email the following registration form to Rosita Ho: 

rosita23456@yahoo.ca or 
3. call 416-616-6191 Rosita Ho 

Deadline of registration: March 20, 2016 
 
Instruction for online registration:  
http://www.bhjscanada.com/User-Guide-for-Online-Registration.pdf 

 
 

 
 

BHJS CANADA ALUMNI 

銀禧加拿大校友會銀禧加拿大校友會銀禧加拿大校友會銀禧加拿大校友會 

2016 AGM & Dinner Registration form 
 
 

Emperor Fine Chinese Cuisine 君臨天下高級粵菜 

9019 Bayview Avenue, Unit 9, Richmond Hill 
 
Name & Yr. of Graduation______________________________  
 
Email Address: _____________________________ 
 
Phone Number: _____________________________ 
 
 

Adult ($40) x __              $__________ 
 

Child under 10 ($20) x __            $__________ 
 

TOTAL AMOUNT DUE    $__________ 

 
Please send a cheque made payable to BHJS Canada Alumni to:  
c/o Rosita Ho, 60 Michener Crescent, Markham, ON. L3P 6Z3.  
There will be no refund if you do not show up for the event. 
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News from BHJS Hong Kong Alumni 

銀禧良師禧友計劃 (2015-16) 

各位校友好,   

 「良師禧友計劃」誠邀各位校友擔任計劃的導師，此計劃包括「職場體驗周」及「我的人

生教練」兩部份。若時間及環境許可，建議校友參與整個計劃，以提供更適切及發展空間

予以學⽣去成⻑；若否，校友仍可參與後半部份的計劃「我的⼈⽣教練」，以電郵、短訊

的形式，與⼀眾學弟學妹建立關係與溝通交流。 

  

計劃目標 

於「職場體驗周」之中，師兄師姐不但可以分享自己專業領域內的知識及行業前景，以及

體驗各行業的實務操作，更可向師弟師妹們給予支持及鼓勵，從而加強他們的自信心及加

深學生對相關行業的認知。「我的人生教練」不但可以讓銀禧的學生有機會與⼀眾師兄師

姐相處及交流，藉此加強學生待人接物的技巧，以及擴闊他們的視野。 

  

計劃內容 

計劃⼀「職場體驗周」 

 於七月中旬至八月上旬 (18/7/2016-5/8/2016)，本校將安排中四、中五的學生，到 

貴公司進行為期約三至五天的在職體驗。閣下可以安排工作及分享交流給師弟師妹們，讓

他們汲取課本外的知識及相關的工作經驗，及早訂下個人的目標。 

  

計劃二「我的人生教練」 

 於七月中旬至翌年六月下旬，學生可以向已配對的兄師兄師姐，以電郵、電子短訊、

會⾯的⽅式，作分享及交流。各師兄師姐可以分享⼀些⼈⽣的經歷、工作經驗、或鼓舞性

的語句，從而讓銀禧中四、中五的學生可以建立更廣闊的視野及世界觀。 

  

申請方法 

填妥校友會網頁內的報名表，於2016年3月15日之前，以郵寄、電郵或傳真等方法遞交申

請表。如有查詢，請致電2336 3034與何美芝老師或蔡⾦源老師聯絡。感謝閣下對⺟校的

支持及付出。 

  

聯絡方法 

辦公室：2336 3034 傳真：2337 9401 電郵：mail@bhjs.edu.hk 

報名表格、須知及更多詳情，請參閱以下連結 

http://www.bhjsalumni.com/announcements/view/153/type:welcomes 
  

 何明華會督銀禧中學校友會 
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